
 

  

Schriftelijk vragen aan de portefeuillehouder ‘veiligheid en openbare orde’ 

1. N.a.v. de persconferentie van 28 september jongslede, welke maatregelen gaat de 
portefeuillehouder nemen om ervoor te zorgen dat de maatregelen door Albrandswaardse inwoners 
en bij Albrandswaardse ondernemingen, verenigingen en instellingen worden nageleefd? 

 

2. Het aantal besmettingen loopt ook in onze gemeente op, wat gaat de portefeuillehouder anders 
doen dan de afgelopen weken is gedaan om deze trend in Albrandswaard te doorbreken? 

 

3. Is de portefeuillehouder zich ervan bewust dat op een aantal locaties in onze gemeente (o.a. in 
enkele winkels, supermarkten, sportscholen, verenigingen, op schoolpleinen en in parken) de 
basisregels (dagelijks) overschreden worden?  

Zo nee: welke stappen gaat u ondernemen om hier wel een goed overzicht van te krijgen? 

Zo ja: kunt u concreet (evt. vertrouwelijk voor burger- en raadsleden) aantonen welke maatregelen u 
hier tegen genomen heeft en om welke locaties het gaat? 

 

4. We gunnen onze ondernemers, verenigingen, scholen en bedrijven het beste, echter door de 
oplopende besmettingen wordt dit steeds lastiger waardoor de strengere maatregelen nodig zijn. 
Wat doet de portefeuillehouder / het college eraan om de groepen in Albrandswaard te helpen? 

 

Met vriendelijke groet, 

Roy Verduyn 


